


FATİHA
SURESi

SIRLI BİR ANAHTAR 

Bugün Kur’an dersinde hocamız derse girdi ve “Size gizli bir 
anahtar vereceğim” dedi. Hepimiz heyecanlandık! “Hangi kapıyı 
açıyor bu anahtar?” diye sorduk. Hocamız gülümsedi ve “Cennetin, 
huzurun ve Allah ile konuşmanın kapısını.” dedi. Meğer bu anahtar, Meğer bu anahtar, 
Fatiha suresiymiş!Fatiha suresiymiş!

Yedi ayetten oluşan bu sure, Peygamberimize Mekke’de indi-
rilmiş ve Kur’an’ın en önemli duasıKur’an’ın en önemli duası olarak kabul ediliyormuş. Her 
namazda okuyoruz ama gerçekten anlamını hiç düşündük mü?

Beni en çok şu ayet beni düşündürdü: “ANCAK SANA KULLUK 
EDER VE ANCAK SENDEN YARDIM DİLERİZ.“ Demek ki tüm güç 
Allah’a aitmiş ve sadece O’ndan yardım istemeliyiz!

Fatiha, Kur’an’ın özüdür ve tüm duaların en güzeli kabul edilir.
Allah, merhamet edenlerin en merhametlisidir.
Her zaman doğru yolu istemeliyiz.
Allah’tan başkasına kulluk edilmez.

Bugün Kur’an dersinde öğrendiklerim 



 Fâtiha Suresi’ni anlamını düşünerek okuyacağım.
 Allah’tan derslerde başarılı olmak için yardım isteyeceğim.
 Bu konuyu sınıftaki arkadaşlarıma da anlatmalıyım.

 HUZURLU: HUZURLU: Allah’la konuşmanın bir yolu olduğunu bilmek harika!

 MERAKLI: MERAKLI: Fatiha’yı her okuduğumda farklı şeyler düşünebilir miyim?

HEYECANLI:HEYECANLI: Dualarımda daha samimi olmalıyım!

Bugün babama sordum: “Dua 
ederken neye dikkat etmeliyiz?” 

O da dedi ki: “Kalpten isteme-
lisin, çünkü Allah içimizi en iyi 
bilendir.”

Allah’la konuşmanın
en güzel yolu nedir

Bugün öğrendiğim en güzel 
şey: FatihaFatiha, Allah’la en özel 
konuşmamızdır!

Akşam Notu

Bugünkü Duygularım

Yarınki Hedeflerim

Günün Sorusu Bunu Unutma!

MEKKE 7 AYET



NEBE 
SURESi

GELECEKTEN BİR HABER

Bugün kursta arkadaşlarla “Gelecekte bizi ne bekliyor?”“Gelecekte bizi ne bekliyor?” konu-
sunu tartıştık. Kimimiz bilimkurgu filmlerindeki gibi uçan araba-
ları düşündü, kimimiz ise teknolojinin çok ilerleyeceğini söyledi. 
Tam biz bunu konuşurken, hocamız “En büyük gelecek haberi Al-
lah’tan gelir.” dedi ve Nebe suresinden bahsetti.

Kırk ayetten oluşan bu sure, Peygamberimize Mekke’de indiril-
miş ve kıyamet gününün gerçek olduğunukıyamet gününün gerçek olduğunu anlatıyormuş. “Nebe” 
kelimesi, “BÜYÜK HABER”“BÜYÜK HABER” demekmiş. Meğer insanlar o zamanlar 
da “Ölümden sonra hayat var mı?” diye merak ediyorlarmış.

Beni en çok şu ayet beni düşündürdü: “SONUNDA ONLARI BEK-
LEYEN BÜYÜK BİR GÜN VARDIR.“ Demek ki her şeyin bir hesabı 
var ve herkes yaptıklarının karşılığını er ya da geç alacak.

 Kıyamet günü gerçek ve kaçınılmaz.
 Allah, dünyayı büyük bir düzen içinde yaratmış.
  İyilik yapanlar ödüllendirilecek, kötülük yapanlar pişman olacak.
 Cennet ve cehennem, herkesin amellerine göre olacak.

Bugün Kur’an dersinde öğrendiklerim 



  Nebe suresinin mealini okuyacağım.
 Geleceğimi düşünerek daha güzel işler yapmaya çalışacağım.
 Bu konuyu babamla detaylı konuşacağım.

 ŞAŞKIN: ŞAŞKIN: Her şeyin bir sonu olduğunu bilmek ilginç.

DÜŞÜNCELİ:DÜŞÜNCELİ: Bugün yaptıklarım gelecekte bana nasıl dönecek?

 KARARLI: KARARLI: Daha çok iyilik yapmalıyım.

Bugün dedeme sordum: “Kıyamet 
günü nasıl olacak?” 

O da dedi ki: “Kimse tam olarak 
bilemez ama Allah kulları arasında 
adaleti o gün mutlaka sağlayacak.”

Bugün yaptıklarımız, 
gelecekte bizi nasıl 
etkileyecek

Bugün öğrendiğim en güzel 
şey: En büyük haber, Allah’ın 
bildirdiği haberdir.

Akşam Notu

Bugünkü Duygularım

Yarınki Hedeflerim

Günün Sorusu Bunu Unutma!

MEKKE 40 AYET



NAZİ’AT 
SURESi

DÜNYANIN EN GÜÇLÜ İNSANI KİMDİR?

Bugün okulda öğretmenimiz bir soru sordu: “Dünyanın en güçlü in-“Dünyanın en güçlü in-
sanı kimdir?”sanı kimdir?” Arkadaşlarım hemen cevap vermeye başladı. “Kasları çok 
güçlü olan biri.” dedi biri. Bir başkası, “Çok parası olan.” dedi. Kimileri 
de en zeki insanların en güçlü olduğunu söyledi. Cevaplar üstüne öğret-
menimiz tekrar sordu: “Gerçek güç neyle ölçülür?”“Gerçek güç neyle ölçülür?”

Bu soru aklımdan çıkmadı. Akşam eve geldiğimde bunu babamla ko-
nuştum. Babam da bana Naziat suresinde geçen Firavun’dan bahsetti. 
Firavun, “Ben en büyük rabbinizim.”“Ben en büyük rabbinizim.” diyerek kendini güçlü sanmıştı 
ama Allah’ın gücü karşısında yok olup gitmişti. Meğer Allah, gerçekten 
güçlü olanın kendini büyük gören değil, alçakgönüllü davranan insan 
olduğunu söylüyormuş.

Bu surede beni en çok şu ayetler düşündürdü: (EY İNKÂRCILAR!) SİZİ 
YARATMAK MI DAHA ZOR, YOKSA GÖĞÜ YARATMAK MI? ONU ALLAH 
KURMUŞTUR. ONU YÜKSELTMİŞ VE ONA DÜZEN VE AHENK VERMİŞTİR.“

 Ölümle birlikte herkes yaptıklarının karşılığını alacak.
  Kıyamet günü kesinlikle gerçekleşecek.
  Firavun gibi kibirlenenler en büyük pişmanlığı yaşayacak.
 Allah, her şeyi bir ölçüyle yaratmıştır.

Bugün Kur’an dersinde öğrendiklerim 



  Firavun ve Hz. Musa’ya dair okumalar yapacağım.
 Ahireti düşünerek daha bilinçli yaşamaya çalışacağım.
  En güçlü olmak için Allah’ın benden istediklerini araştıracağım.

MERAKLI :MERAKLI :  Kıyametin büyüklüğünü hayal bile 
edemiyorum.

DÜŞÜNCELİ:DÜŞÜNCELİ: Dünyaya çok fazla bağlanıyor muyum?

KARARLI:KARARLI: Daha fazla ibadet etmeye çalışmalıyım.

Bugün babaanneme sordum: “İn-
san neden dünyaya fazla bağlanır?” 

O da dedi ki: “Çünkü unutuyor, 
ama unutmamak için Kur’an’ı çokça 
okumalıyız.”

Allah gökyüzünü nasıl 
yarattı ve süsledi

Bugün öğrendiğim en güzel şey: 
Gerçek güçlü Allah’a karşı aciz-
liğini bilip büyüklenmeyendir.

Akşam Notu

Bugünkü Duygularım

Yarınki Hedeflerim

Günün Sorusu Bunu Unutma!

MEKKE 7 AYET


